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Aandachtspunten/vragen/opmerkingen raadsvoorstel D15.001303 datum 21 april 2015

met bijlage D15.001303 Huur- gebruikstarieven prijspeil 2014

Pagina 1

Inleiding Nooit gesproken over huurverhoging bij eigen werkzaamheden

Wel is er gesproken over verlaging bij eigen werkzaamheden en wij,

St.George zullen dit ook constructief stimuleren.

Opmerking Basis is gelijkheid in grasverenigingen en kunstgras-

verenigingen

Voorstel Punt 1 Gebruikersvergoedingen harmoniseren klopt

niet deze te verhogen.

Punt 2a Maaien natuurgrasvelden bespreekbaar

Punt 2b Onderhoud groensingel bespreekbaar

Punt 2c Onderhoud overige groen bespreekbaar

Punt 2d Onderhoud verharding bespreekbaar

Uitgaande gelijkheid in verenigingen gras/kunstgras

Punt 2e Onderhoud afscheidings complex  

Afrastering d.m.v. hekwerken bespreekbaar

Onderhoud wateren/schouw niet bespreekbaar

 Punt 3a Verlaging bijdrage verbouw, nieuwbouw

en terreinafscheiding bespreekbaar

Punt 3b Gemeente betaalt uitsluitend nog de verplichte sportveld

elementen;

vragen Wat zijn deze elementen bij grasverenigingen?

Wat zijn deze elementen bij kunstgrasverenigingen?

Komt dus vergoeding  te vervallen voor de verenigingen met kunstgrasveld(en) aan;

B;デWﾐ デH┗ ｴ┌┌ヴ ﾆﾉWWS;IIﾗﾏﾗS;デｷW オ ンヲヰヰがヰヰ
SIｴﾗﾗﾐﾏ;ﾆWﾐ ﾆﾉWWSﾆ;ﾏWヴゲ オ ヱヱヰヰがヰヰ

Punt 3c De btw-regeling gelegenheid geven tot sportbeoefening 

beperken tot de sportvelden.

BTW regeling alleen op kunstgrasvelden dus; 

OﾐSWヴｴﾗ┌S ふﾆ┌ﾐゲデどぶ ｪヴ;ゲ┗WﾉSWﾐ オ ヱヰヰヰがヰヰ
SヮWﾉど Wﾐ ﾗWaWﾐﾏ;デWヴｷ;;ﾉ ふ ﾆ┌ﾐゲデｪヴ;ゲ┗WﾉSWﾐ ぶ オ ヱヴヰヰがヰヰ

Pagina 2 Punt 4 Naast genoemde onderhoudstaken ook het specialistisch

onderhoud door de sportverenigingen te laten uitvoeren.

Opmerking Dat wordt nu uitbesteed aan een loonbedrijf.

Blijkbaar te moeilijk voor personeel gemeente

afdeling groenvoorziening!
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Onderbouwing    

Pagina 2 1. Harmoniseren en verhogen huurprijzen of gebruikersvergoedingen.

Gelijkheid sportverenigingen besproken

Tarieven harmoniseren besproken

Deze te verhogen Niet besproken

Financien: Hoe kan het zo zijn dat een kunstgrasvereniging slechts 29% stijgt

terwijl een grasvereniging met 50% stijgt.

Grasverenigingen moeten al veel meer doen

wekelijks lijnen trekken, pollen trappen etc.

en hebben zelf hogere kosten materieel/materiaal welke

bij kunstgrasverenigingen door BTW regeling worden vergoed?

Risico Wat is de gemeente waard om contract open te breken ( CPI )?

Kunstgras velden valt veel gunstiger

In verhouding kunstgras vereniging veel lagere stijging

Pagina 3 2. Meer onderhoud door verenigingen

 Punt 2a Maaien natuurgrasvelden

Als gemeente de grasvelden niet meer hoeft te maaien kunnen zij daar-

voor in de plaats de gazons in de buitenwijken gaan maaien.

Dat wordt nu een deel uitbesteed.

 Opmerking 1 Een goede bezuiniging zou dan zijn alle gazons in de buitenwijken

uitbesteden. ( vooraf zijn de kosten bekend en geen risico's )

Bespaard inzet/uren FTE-ers

Vragen Kosten aanschaf grasmaaier + zijn onderhoud is voor gemeente

Iedere vereniging zijn eigen maaier

Opstalruimte grasmaaier en benodigd materieel/materiaal

Opmerking 1 St. George zal geen benodigd materiaal/materieel aanschaffen.

Conclusie Dit punt kost dus geld.

Punt 2b Onderhoud groenvoorziening

Opmerking 1 Minimale vakkennis voor nodig!!

Je zal maar ambtenaar zijn bij de groenvoorziening.

Vragen Wie betaalt aanschaf klein materieel

Iedere vereniging zijn eigen benodigde materieel

Opslagruimte benodigd matereel/materiaal

Opmerking St. George zal betreft schouwwerkzaamheden niet akkoord gaan.

en zal ook geen benodigd materiaal/materieel aanschaffen

Pagina 4 Punt 2c Onderhoud overig groen

Opmerking 1 Minimale vakkennis voor nodig!!

Je zal maar ambtenaar zijn bij de groenvoorziening.

Vragen Wie betaalt aanschaf klein materieel

 Iedere vereniging zijn eigen benodigde materieel

Opslagruimte benodigd matereel/materiaal
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Pagina 4 Punt 2d Onderhoud verharding

Opmerking 1 Minimale vakkennis voor nodig!!

Je zal maar ambtenaar zijn bij de groenvoorziening.

Opmerking 2 St. George roept al vele jaren om extra schelpen

Tot heden geen gehoor

Vraag Wat is er hier anders in dit beleid t.o.v. de oude?

In de oude moesten wij St. George zelf de verharding

herstellen etc.

Conclusie Betreft St. Geroge geen bezuiniging

Pagina 4/5 Punt 2e Onderhoud afscheiding sportcomplex ( zie ook punt 2b )

Opmerking 1 St. George zal betreft schouwwerkzaamheden niet akkoord gaan.

en zal ook geen benodigd materiaal/materieel aanschaffen

Opmerking 2 Betreft hekwerk kan hierover gepraat worden puur alleen

gezien arbeid, maar niet in materieel/materiaal

Pagina 5 3. Specialistisch onderhoud door verenigingen.

Opmerking 1 Waar is het beleidsplan renovatie grasvelden?

Opmerking 2 Waar/wat is het beleidsplan renovatie kunstgrasvelden?

Opmerking 3 Wat zijn van deze velden de kosten?

Pagina 6 4. Uitgangspunten te actualiseren accommodatiebeleid

Punt 4a Verlagen gemeentelijke bijdrage nieuwbouw

Punt 4b Gemeente betaalt alleen nog verplichte speelelementen

Vraag Gemeente verantwoordelijk verlichting op de trainingsvelden.

Waarom dan niet die van St. George. Het is niet reeel t.o.v.

de andere verenigingen daar deze masten van St. George zelf zijn

De kosten rusten op budget van deze vereniging

Voorstel Gemeente verantwoordelijk verlichting op de trainingsvelden.

 Overname van de verlichting St.George

Vraag De ballenvangers zijn/worden voor de vereniging!

Wordt er vooraf gekeken per vereniging naar zijn staat 

verborgen gebreken/achter stallig onderhoud.

Opmerking 1 de ballenvangers van St. George zijn niet meer in goede staat

maar nog wel veilig. Echter zijn zij van mindere duurzaamheid

als die van de kunstgrasvelden.
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Pagina 6 Punt 4c Beperken btw-regeling tot sportvelden

risico Gebruiksovereenkomst voor onbepaalde tijd afgesloten.

Per vereniging in overleg/te onderzoeken herziening van

de overeenkomst

Indien geen akkoord overwegen gebruiksvergoeding te verhogen.

Vraag Dit geldt toch voor alleen de kunstgrasverenigingen?

Opmerking 1 VWヴｪﾗWSｷﾐｪ ｴ┌┌ヴ ;;ﾐ ┗WヴWﾐｷｪｷﾐｪ オ ンヲヰヰがヰヰ
VWヴｪﾗWSｷﾐｪ ゲIｴﾗﾗﾐﾏ;ﾆWﾐ ;;ﾐ ┗WヴWﾐｷｪｷﾐｪ オ ヱヱヰヰがヰヰ
Tﾗデ;;ﾉ ┗WヴｪﾗWSｷﾐｪ ﾗヮゲデ;ﾉっｪWHﾗ┌┘Wﾐ オ ヴヴヰヰがヰヰ 
VWヴｪﾗWSｷﾐｪ ﾗﾐSWヴｴﾗ┌S ┗WﾉSWﾐ オ ヱヰヰヰがヰヰ
VWヴｪﾗWSｷﾐｪ ゲヮWﾉど Wﾐ ﾗWaWﾐﾏ;デWヴｷ;;ﾉ オ ヱヴヰヰがヰヰ
Tﾗデ;;ﾉ ┗WヴｪﾗWSｷﾐｪ デH┗ ┗WﾉSWﾐ オ ヲヴヰヰがヰヰ

Vraag De grasverenigingen lopen deze vergoedingen mis c.q. hebben

hier voor het beleid van de gemeente/BTW-regeling geen

recht op.

Conclusie Gヴ;ゲ┗WヴWﾐｷｪｷﾐｪWﾐ ﾉﾗヮWﾐ ﾃ;;ヴﾉｷﾃﾆゲ ﾏｷﾐｷﾏ;;ﾉ オ ヲヴヰヰがヰヰ ﾏｷゲ Wﾐ
ﾏ;┝ｷﾏ;;ﾉ オ ヶΒヰヰがヰヰ デくﾗく┗く SW ﾆ┌ﾐゲデｪヴ;ゲ┗WヴWﾐｷｪｷﾐｪWﾐく

Pagina 7 Tekst onder namen van de verenigingen.

Opmerking 1 Ongelijkheid van de kunstgras- en grasverenigingen wordt alleen maar 

groter gezien over het totaal

Opmerking 2 Zie ook overzicht in percentage blad 2

Vraag Ambtelijke inzet sterk afneemt. Hoeveel FTE's scheelt dat?

Vraag Wat wordt dan de verhoging gebruiksvergoeding/huur?

Pagina 8 Publieke opinie:

Opmerking 1 Dus 84% vindt dat de gemeente onderhoud moet plegen.

Vraag Hoe omschrijft u dit punt nu gunstig??!!

Pagina 9 Boven aan Dit voorgestelde beleid leidt tot financële problemen van diverse verenigingen

 Conclusie St. George, Berkhout, Apollo en Zuidermeer kunnen stoppen met hun activiteiten.

Dit beleid heeft als gevolg dat de contributies fors verhoogd dienen

te worden, waardoor dit leden zal kosten: er zijn veel gezinnen die

dit niet kunnen dragen.

communicatie Er is totaal geen rekening hiermee gehouden. Verschil is

alleen maar groter geworden.

vervolg
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Algemene vraag RKSV St.George
 Wat zijn/waren de kosten van dit onderzoek?

Is er gevraagd wat de verenigingen van verhogingen vinden?

Wij vertegenwoordigen 4 sporttakken in Spierdijk en willen per tak dan ook 5 minuten spree

We missen de grote klapper: hoeveel FTE's gaan er bij de gemeente uit? Dat zijn de echt bezu

Waarom zijn er inspraakavonden geweest? 

We zijn al een hele tijd in gesprek met de gemeente, er wordt van alles toegezegd, maar er w

Stukken ontvangen 26/03. Dus slechts 14 dagen bedenktijd terwijl er reeds

meer dan 2 jaren verstreken zijn om dit accommodatiebeleid op te stellen

Subsidie gaat naar aantal jeugdleden per club. 

Onderhoud en huurverhoging per veld.

Waarom dit verschil in waardebeoordeling?

Wij hebben hier naar ons idee met name de grootste, belangrijkste punten op papier gezet.

Wij zijn niet tot in de allerkleinste details gaan zitten.
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Zie bijlage berekening per lid

Vraag Grijze vlak boven bij kunstgras. Mag toch hopen dat dit huur zal zijn

i.p.v. vergoeding per veld!!!!

Pagina 11 Handbal asfalt

Handbal Wat is de omschrijving 'jaarlijks onderhoud handbalveld'?

ｷﾐ ｴWデ ┗ﾗﾗヴゲデWﾉ ゲデ;;デ ;ﾉゲ ｪWﾏWWﾐデW Hﾉｷﾃaデ SﾗWﾐ オ ヲヰヰヰがヰヰ
Vraag W;デ SﾗWデ SW ｪWﾏWWﾐデW ┗ﾗﾗヴ オ ヱヱヰヰ っ ﾃ;;ヴ ﾏWWヴい Oﾗﾆ ┗Wヴ┗;ﾐｪｷﾐｪっヴWﾐﾗ┗;デｷWい

Sデく GWﾗヴｪW HWデ;;ﾉデ ﾐ┌ オ ンヲΑがヰヰ ┘ﾗヴSデ オ Γヰヰがヰヰ ｷゲ ﾏWWヴ オ ヵΑンがヰヰ
St. George extreme verhoging: meer dan 300% 

Aantal senioren/recreanten 2014/2015 ca. 30 オヱΓがヱヰ verhoging/sen

(geen jeugdleden gerekend daar het beleid is deze niet te belasten )

Aﾉゲ ｪWﾏWWﾐデW ﾗﾐSWヴｴﾗ┌S Hﾉｷﾃaデ SﾗWﾐが ┘ﾗヴSデ ｴWデ ﾏWWヴ オ ヱヶΑンがヰヰい
Aantal senioren/recreanten 2014/2015 ca. 30 オヵヵがΑヵ verhoging/sen

(geen jeugdleden gerekend daar het beleid is deze niet te belasten )

Opmerking 1 Niet gerekend verhoging huur sporthal en gymzaal.

Sデく GWﾗヴｪW HWデ;;ﾉデ ﾐ┌ オ ンヲΑがヰヰ ┘ﾗヴSデ オ Γヰヰがヰヰ ｷゲ ﾏWWヴ オ ヵΑンがヰヰ
St. George extreme verhoging meer dan 300% 

Aantal senioren 2015/2016 ca. 20 オヲΒがΑヵ verhoging/sen

(geen jeugdleden gerekend daar het beleid is deze niet te belasten )

Aﾉゲ ｪWﾏWWﾐデW ﾗﾐSWヴｴﾗ┌S Hﾉｷﾃaデ SﾗWﾐが ┘ﾗヴSデ ｴWデ ﾏWWヴ オ ヱヶΑンがヰヰい
Aantal senioren 2015/2016 ca. 20 オΒンがΑヵ verhoging/sen

(geen jeugdleden gerekend daar het beleid is deze niet te belasten )

Opmerking 1 Niet gerekend verhoging huur sporthal en gymzaal.

Pagina 11 Tennis Grotere clubs moeten meer gaan betalen dan de kleine clubs

Vraag TC Ursem alleen in beleid. Wanneer de andere TC verenigingen?

Als de kunstgrasvelden van St. George aan vervanging toe zijn is

onze vraag om de gemeente bij ons de velden ook kan vervangen

voor 

Per veld duur 15 jaar 1.150,00オ  17.250,00オ  /veld

Aandachtspunten/vragen/opmerkingen raadsvoorstel D15.001008 datum 21 april 2015

Pagina 1

Inleiding

Doelstellingen vBevorderen leefbaarheid in kleine kernen.

* Onmogelijk om in de kleine kernen nog sport te boefenen.

conclusie Stimuleren eigen initiatieven vrijwilligersorganisatie



* Alle vrijwilligers stoppen.

conclusie Bevorderen actieve deelname aan activiteiten

* Wordt onbetaalbaar

Pagina 2 conclusie

Ad 2 Niet bezuinigingen op activiteiten tbv Jeugd

Dus de verhogingen rusten op de senioren











spreektijd

bezuinigingen.

 er wordt niet eens geluisterd.

zet.



 

 

 

 

 

 


